
 
 
 
Jeg startet som student på MatNat i 2013, og har vært innom flere ulike studier før jeg endte opp 
som masterstudent i fysikk. Selv om jeg har studert ved fakultetet i mange år, men det er først nå jeg 
føler jeg har kapasitet til å være en del av et så viktig organ. Fakultetsstyret spiller en viktig rolle i å 
forme veien videre for fakultetet, og jeg ønsker å bidra med det jeg kan. Ettersom jeg mangler 
erfaring fra liknende verv vil det være en bratt læringskurve dersom jeg blir valgt, men samtidig er jeg 
klar over viktigheten av å ha dedikerte kandidater som stiller til valg, og at jeg bidrar til dette ved å 
stille. 
 


